

School of Dance 舞蹈學院

1st Round Audition Results 第一階段遴選結果

Dance Performance - Ballet

舞蹈表演 - 芭蕾舞

The following **Ballet** specialization candidates are invited to attend 2nd Round Audition on 25 January 2025. Please refer to the Audition Schedule for details.

Candidates will be given some repertory works to undertake. Candidates should bring along your own music as accompaniment for the repertory works. You are recommended to save the music in your digital device (smart phone or iPad), USB and CD are NOT accepted.

Please bring back your Audition Cloth for 2nd Round Audition.

下列 **芭蕾舞** 專修科目入圍考生請於 2025 年 1 月 25 日參加第二階段遴選，詳情可參閱遴選時間表。

考生須即場表演舞蹈劇目。考生須自備音樂作為表演舞蹈劇目之用。建議播放音樂方式為電子儀器，例如電話或平板電腦，學院並不接受以 USB 及光碟播放音樂。

請帶號碼布作為第二階段遴選之用。

Audition 甄選

Group A

9:30am-12:30pm

Interview 面試

4:30pm – 5:30pm

5:30pm – 6:30pm

Selected Candidates 入圍考生:

Cloth No. 號碼布	Application No. 考生編號	Group 組別	Audition Time 甄選時間	Interview Time 面試時間	Studio 舞蹈室	Waiting /Warm Up Area 等候/熱身區
28	202520230	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
33	202520296	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
103	202520074	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
106	202520168	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
112	202520330	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
125	202521083	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
127	202521216	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
141	202520361	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5

188	202520028	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
189	202520031	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
191	202520037	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
193	202520092	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
195	202520152	A	9:30am	4:30pm	S.6	S.5
197	202520233	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
198	202520287	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
199	202520294	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
204	202521212	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
207	202520571	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
209	202520618	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
210	202520668	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
213	202520832	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
218	202521052	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
221	202521183	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
222	202521206	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5
235	202521280	A	9:30am	5:30pm	S.6	S.5

* Please bring along with invitation letter, your HK Identity Card / Passport / 中國身份證 / 通行證 and report to the Registration Counters (Lift Lobby, 3/F) at least 30 minutes before your session starts.

* 請帶同邀請函、您的香港身份證 / 護照 / 中國身份證 / 通行證，於遴選時間開始前最少 30 分鐘到登記處（電梯大堂，3 樓）登記。

20 January 2025